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Referat Vinding - Bryrup- Vrads Menighedsråd 

Menighedsrådsmøde d. 14. marts 2024 
 

Til stede: Bjarne Petersen; Lars Henrik Heden; Nina Vestergaard; Johannes Jørgensen; Bettina B. 

Ravenwood-Rathbourne, Niels Martin Sørensen; Bent Braüner; Inge Røndal, Lene Piester; Poul Thomassen; 

Benedicte Fønsmark 

Afbud: Lene Piester; Grethe Kristiansen; Annemarie Madsen 

Sang: Den blå anemone 

Ordstyrer Lars Henrik Heden 

Velkomst 

1. Eventuelt tilføjelser til dagsorden. 

2. Medarbejdernes punkt. Der er en arbejdsskade, der har medført en brækket arm. Der skal tænkes i en 

vikar, og det skal meldes til Arbejdsskadestyrelsen. (Annemarie Madsen) 

Der lød en tak for lån af skolestuen i Vinding sogn for en genbrugsaktivitet. Det fungerede godt og de var 

glade for gæstfriheden.  

3. Samarbejdsaftale med Tvilum/Sporup skal godkendes. 

Vi godkender samarbejdsaftalen vedr. regnskabsfører med tilføjelsen, at det er på samme vilkår som Them 

sogn. Mona færdiggør aftalen og sender den til Tvilom/Sporup sogn.  

4. Hvordan kan vi rekruttere flere frivillige? 

Det kræver koordinering at få frivillige i spil, og det vil koste arbejdskraft  - måske lønnet.  

5. Der er valg til menighedsrådet til efteråret og vi skal afholde offentligt orienteringsmøde den 14 

maj. Valgudvalget tager sig af mødet d. 14. maj.  

Hvordan kan vi forberede, at tingene kan fungere bedst muligt i det nye menighedsråd?  

Det kan være en ide til det nye menighedsråd, at der er medarbejdere der kan være koordinatorer på større 

projekter, og som også kan yde service (klargøre kaffe til foredragsaftener) 

6. Kunst: Alteret er der nyt? 

Der er rundsendt en orientering ud om processen vedr. renoveringsarbejdet af alteret. Den vedlægger vi 

som bilag til budgetønsker til provstiet, så vi kan gå videre med projektet.  

7. Hvordan får vi kommunikeret ud i sognet hvad der sker? 

Vores tilbud forgrener sig ud i sognet, så vi når de målgrupper, der er primære til de enkelte tilbud.  

Lars Henrik Heden kontakter Danmarks kirkelige mediecenter for at høre om de kan hjælpe os, og hvad det 

koster. Det kunne også være Church-disk,s om har vores hjemmeside.  
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8. Grøn kirke: Der skal ny varmekilde til i Vrads kirke 

Poul Tomassen fremlagde et projekt fra Kjellerup VVS med luft-vand pumpe plus en såkaldt Booster. Han har 

fået et overslag på ca. 50% af det tidligere system med elvarme som suppleringsvarme. Poul Tomassen 

indhenter sammen med Hanne Simonsen referencer fra andre kirker, der har det system. Evt. også Vølund.   

9. Carina har henvendt sig til Mona angående en børnesalmesang for børn 1 år+ om det var en mulighed. 

Det lyder som en rigtig god ide, Der er lønkroner i det, så det skal jo også undersøges. Niels Martin Sørensen 

har et par kontakter, om det har interesse.  

10. Skal vi tage entre ved enkeltstående arrangementer. 

Aktivitetsudvalget arbejder videre med nuværende budget. Det vil være muligt at vende tilbage til MR med 

konkrete ønsker, hvis budgetrammen ikke holder.  

Det er Tilladt at opkræve entre til julekoncerten.  

12. Opfølgning fra sidste møde. 

Der skal etableres et HDMI kabel fra projekter til stik i væggen.  

13.Punkter til orientering: 

Formand: Der er formandsmøde på tirsdag. Man kan komme på kursus i trivsel - henvendelse til Bjarne.  

kasserer, kontaktperson,  

kirkeværger:  

Bryrup. Der er syn på torsdag d. 21. marts fra kl. 9.00. Der har været en henvendelse fra Provstiet vedr. 

klokkestabel i Bryrup.  

Vrads: Er ved at stille lave et nyt affaldssystem.  

Vinding. Der har været gennemgang af alle bygninger, som er udgangspunkt for kirkesynet. Loftet er 

støvsuget.  

Præster: Benedicte Fønsmark. Det er dejligt at være her igen. Jeg er blevet taget godt imod. Inge glæder sig 

til orlov i nogle måneder, og det er trygt at Benedicte vil tage over. De har lige været på konfirmanddag i 

provstiet. Det er en opgave at være afsted sammen med 30 konfirmander.  

Præstegårdsudvalg,  

aktivitetsudvalg, 

KK44, Niels Martin Sørensen har været til generalforsamling og inspirationsmøde. Det er 25. KK44 festival, 

der afholdes.  

kunstudvalg, kirkegårdsudvalgene,  

Formiddagshøjskole: Det er 10. sæson der er afsluttet, Det er nok den sæson, der har været flest til.  

Udflugtsudvalg. 

14. Punkter til næste møde. 
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Kvartalsrapport: Anlægsønsker for 2025 med tilhørende tilbud:  

Skal vi have udnyttet en 1. sal på sydfløjen.  

Tilsynsrapport, hvis de er færdiggjort.  

Orienteringsmøde vedr. menighedsrådsvalg (14. maj) 

Legestue for 1-årige.  

15. Eventuelt. 

 

16. Lukket møde. 

 

Vel mødt 

Tak for et godt møde.  

Underskrifter 

 

Bjarne Petersen   Lars Henrik Heden 

 

 

Nina Vestergaard   Johannes Jørgensen   

 

 

Bettina B. Ravenwood-Rathbourne   Niels Martin Sørensen 

 

 

Bent Braüner    Inge Røndal 

 

 


